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Informace z obce

Oblast školství – MŠ, ZŠ

MŠ Lednáček Hýskov a ZŠ Hýskov
◗ Za uplynulé období proběhla v MŠ i ZŠ bezpečnostní prohlídka, obě 
ředitelky pracují na dotacích pomocí projektu Šablony III., díky kterým 
například v ZŠ využijí fi nanční prostředky na ICT ve vzdělávání, pořízení 
notebooku pro žáky, tandemovou výuku, projektový den s odborníkem, 
čtenářský klub, deskové hry a doučování žáků ohrožených školním neú-
spěchem. Ve školce využijí prostředky na školního asistenta pro dvouleté 
děti, další vzdělávání pedagogických pracovníků a na projektové dny.
◗ Také máme výsledek zápisu dětí do MŠ, kam se nám přihlásilo celkem 
49 dětí (z toho 43 místních). Díky výstavbě nové budovy MŠ jsme na-
výšili kapacitu MŠ na 115 dětí (65 stávající MŠ a 50 nová budova MŠ). 
Aktuálně bude chodit od září letošního roku do školky v Hýskově 91 dětí.
◗ A jak je to s novou budovou MŠ?
31. května 2021 jsme úspěšně zkolaudovali stavbu, přidělili jsme číslo 
popisné 777 a čekáme na zapsání budovy do katastru nemovitostí, aby-
chom mohli požádat o navýšení rejstříkové kapacity a vše nutné papíro-
vání dokončit. Než s Vámi slavnostně otevřeme brány, čeká nás s paní 
ředitelkou ještě hodně práce s vybavením vnitřních prostor. Obě budovy 
budou následně fungovat jako jedna školka Ledňáček Hýskov s odlouče-
ným pracovištěm.
◗ Součástí mateřské školy je jídelna s kapacitou až 600 jídel a 100 místy 
k sezení a dále tělocvična, která bude v dopoledních hodinách primárně 

Rádi bychom navázali na minulé číslo zpravodaje Hýs-
kováček a aktualizovali informace v jednotlivých oblas-
tech za II. čtvrtletí letošního roku.

Nové třídy
v mateřské škole
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sloužit dětem, ale v odpoledních hodinách bude k dispozici pro veřejnost. 
Na rezervačním systému a pravidlech pronajímání pracujeme, abychom 
od září letošního roku vše spustili.

Smlouva o spolupráci při zajištění povinné školní docházky 
v jiné obci, navržené Městem Berounem – 2. stupeň
◗ Od posledních zpráv ohledně škol proběhlo několik jednání se zástupci 
okolních obcí, dále jsme společně zaslali na vedení Města Berouna návrh 
k jednání a sešli jsme se všichni v minulém týdnu na Středočeském kraji, 
za přítomnosti zástupců MŠMT. Naším záměrem je spolupráce s Městem 
- buď postavit společně školu v Berouně, nebo se finančně podílet na 
rozšíření kapacit dosavadních škol v Berouně, aby naše děti docházely 
na 2. stupeň tak, jak tomu bylo doposud. Jakmile budeme mít konkrétní 
stanovisko nebo další informace, obratem Vás budeme informovat. Velmi 
nám záleží na rychlém dořešení tohoto historicky zanedbaného problému, 
který nás všechny dohnal. Chápeme obavy rodičů aktuálních 4. ročníků, 
které budeme přednostně informovat.

Oblast dopravní infrastruktury v obci

Přesunutí autobusové zastávky „U Prefy“
včetně přechodu pro chodce
◗ Od projektanta máme zpracované 2 varianty možnosti řešení a aktuálně 
čekáme na vyjádření policie k záměru. Po posouzení policie proběhne 
jednání s dotčenými orgány a majiteli sousedních pozemků, abychom 
mohli dokončit projektovou dokumentaci.

Chodníky Kladenská
◗ Výběrové řízení na zhotovitele akce vyhrála společnost PRAGOTRA-
DE spol. s r.o. za celkovou cenu 3 995 525,60 Kč včetně DPH. Stavba 
bude zahájena v nejbližší době a dokončena dle SoD nejpozději do konce 
září letošního roku tak, aby děti ze školy mohly bezpečně chodit cvičit 
a obědvat. Na veřejném zasedání padl dotaz, jak to bude s průběhem sta-
vebních prací, zda bude třeba dočasná uzavírka či objízdná trasa. Na tuto 
otázku prozatím nedokážeme odpovědět, koordinace této problematiky 
bude v rukou zhotovitele a budeme Vás informovat konkrétně až při za-
hájení prací. Ještě čekáme na výsledek žádosti o dotaci na tuto akci ze 
SFDI.

Oprava komunikace Na Břasích, Kladenská, Zabranská
a Berounská – ve správě KSÚS
◗ Se zástupci VAK Beroun a KSÚS jsme prošli ulici Kladenskou a částečně 
ulici Berounskou, kde se nacházely velké díry zejména u hrnků vodovodu. 
Lokality jsme označili a došlo k jejich opravě. Také proběhlo čištění ko-
munikací po zimním období a proběhla obnova vodorovného dopravního 
značení na návsi i v křižovatce ulic Kladenská/Fr. Nepila. V nejbližší době 
dále proběhne obnova výstražných trojúhelníků v okolí ulice Školní.
Dále přikládáme citaci dopisu, který jsme obdrželi na základě několika 
zaslaných podnětů od vedení KSÚS:
K Vaší žádosti o realizaci opravy silnic v naší správě v průtahu obcí Hýs-
kov Vám sděluji:
KSÚS Středočeského kraje zajistila projekční přípravu, která kompletně 
řeší  celkovou  opravu  silnic  v  naší  správě,  akce  „II-116,III-1164  a  III-
-11645A-průtah obcí Hýskov“.
Projekční příprava, který byla koordinována s Vaší investiční přípravou 
(vybudování chodníků v obci) je dokončena. Oprava, vzhledem k nutné-
mu rozsahu prací s ohledem na stavební stav řešených komunikací, gene-
ruje vysoké finanční náklady (referenční cena opravy je 61mil Kč s DPH).
Rádi  bychom  zahájili  realizaci  celkové  opravy  v  co  možná  nejbližším 
termínu, nutné náklady na zajištění sjízdnosti komunikací ve Vaší obci, 
vzhledem k  jejich aktuálnímu stavebnímu stavu, nám takto odčerpávají 
finanční prostředky, jež máme k dispozici na běžnou údržbu silniční sítě. 
Bohužel, pro letošní rok se nám celkovou opravu komunikací, jež je takto 
finančně náročná, nepodaří zajistit. Pokusíme se najít finanční prostřed-
ky,  které  by  nám umožnily  zahájit  realizaci  opravy  dle  připravené PD 
„II-116,III-1164 a III-11645A-průtah obcí Hýskov“ v příštím roce. Samo-
zřejmě do doby realizace celkové opravy budeme v rámci běžné údržby 
silniční sítě průběžně odstraňovat vzniklé závady ve sjízdnosti na silni-
cích v naší správě v obci Hýskov, tj. silnice č. II/116, III/1164 a III/1164A 
a to v rámci dostupných technologií a přidělených finančních prostředků 
na běžnou údržbu silniční sítě.
O problematice jsme také informovali náměstka hejtmanky pro oblast 
financí, dotací a inovací pana Ing. Věslava Michalika, CSc., který nás 
navštívil osobně na úřadě.

◗ Nová školní jídelna

◗ Hřiště v areálu mateřské školy

◗ Tělocvična má dřevěné obložení

◗ Moderní školní tělocvična
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Dešťová kanalizace, oprava povrchů lokalita, Za Brankou“ 
(Nad Sokolovnou, Zahradní)
◗ Máme velkou radost, že majitelé stávající nevyužité jímky dali obci sou-
hlas s jejím využitím na odvod dešťových vod z komunikací. Díky schvá-
lení jsme přepracovali projekt a nyní požádali o stavební povolení. I přesto, 
že jsme se zdrželi změnou projektové dokumentace, budeme se snažit udě-
lat maximum pro to, abychom kanalizaci i povrchy v této oblasti vybudova-
li v letošním roce vzhledem k tomu, že je stav již ostudný/neúnosný.

Chodník v ulici Zabranská
◗ Aktuálně máme zpracovaný první návrh studie, který bude předložen Ko-
misi pro rozvoj obce k posouzení a dále projednán s majiteli nemovitostní 
v blízkém okolí. Vzhledem k tomu, že studie předpokládá náklady ve výši 8 
mil. Kč, je nutné se zamyslet nad potřebou realizace tohoto záměru.

Lávka přes železniční trať
◗ Úspěšně jsme zkolaudovali 21. 4. 2021 a projekt je tedy dokončen. Cel-
kové náklady na opravu lávky vyšly na 2 391 765,30 Kč včetně DPH, 
které částečně pokryla dotace ze Státního fondu dopravní infrastruktury 
ve výši 1 367 529,00 Kč. Obec tedy zaplatila za tuto opravu z vlastních 
zdrojů celkem 1 024 236,30 Kč včetně DPH.

Oprava roštů v ulici Dělnická a Libinská
◗ Oba rošty již opravila společnost STRABAG a.s. za celkové náklady 
74 938,91 Kč včetně DPH.

Odbor dopravy – úpravy a umístění dopravního
značení v obci
◗ Obdrželi jsme stanovení místní úpravy provozu na pozemních komuni-
kacích na, kopec“ v ulici Spádová, kde budou umístěné 3 varovné sloup-
ky místo kamenů a slepá ulice bude řádně označena v blízké době.

Oblast místního rozvoje a nové projekty

◗ V minulém čísle Hýskováčku jsme představili plánované projekty/ná-
pady v obci, které jsou pouze ve fázi úvahy, a veškerá realizace bude pod-
léhat několika faktorům. Rádi bychom nejprve pracovali na projektech, 
které budou mít využití hlavně pro naše občany – hýskovské lázně, vyu-
žití obecní zahrady, kde by mohlo vzniknout například zázemí pro menší 
kulturní aktivity atd. Samozřejmě je naším cílem vzájemná dohoda s ma-

jiteli okolní zástavby a jednotlivé projekty budou konzultovány. Mrzí nás 
však, že jsme obdrželi nesouhlasné stanovisko s letním kinem podepsané 
od několika občanů. Znova proto opakujeme, že vše podléhá vzájemné 
domluvě, nemáme konkrétní zpracované projekty a dveře úřadu jsou ko-
mukoli otevřené. Čas věnovaný k obcházení sousedů pro podpisy je mož-
ný investovat například do společného setkání, kde bychom vše probrali.

Životní prostředí, odpady

Krátce k odpadům
◗ Ve spolupráci s Komisí pro životní prostředí se zabýváme úpravou 
dosavadního systému odpadového hospodářství obce, který vzhledem 
k platnosti nového zákona nemůže být zachován v následujícím roce. 
Celý systém bychom chtěli mít předpřipravený k projednání na zářijové 
zastupitelstvo.

Pořízení sekacího zařízení SPIDER
◗ SPIDER už je v pracovním nasazení, pracovníci jsou již zaškolení 
a první testování probíhá v Naučném parku. Zařízení jsme pořídili za cel-
kovou cenu 899 998 Kč včetně DPH od společnosti Dvořák - svahové 
sekačky s.r.o.
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Ukliďmě Česko
◗ V měsíci dubnu se naše obec zapojila do celorepublikové akce Ukliďmě 
Česko. Největší radost jsme měli z úklidových prací našich nejmenších 
„čističů“, kteří nám zaslali fotografie výsledků své činnosti a které jsme 
za jejich píli a úsilí odměnili sladkostmi. Těší nás, že rodiče vychovávají 
své děti ke všímavosti a že jim jejich okolí není lhostejné. Někteří občané 
dokonce přišli s nabídkou, že by se rádi do sběru zapojili častěji. Tuto 
nabídku vítáme a děkujeme za ni. Chtěli bychom také touto cestou podě-
kovat všem, kteří se dubnové akce zúčastnili.

Zvládněme zeleň
◗ Mrazivé a chladné jaro přešlo do období jarních deštů, které se stalo 
vzpruhou veškeré zeleni. Každý z nás je na jaře okouzlen svěží barvou 
lístků nepoznamenaných úporným horkem a těší se na první poupata. 
Okouzlení přírodou v naší obci však narušují záhonky zeleně, které byly 
v loňském roce realizovány z dotace. Efekt by měl být správně opačný – 
při pohledu na záhonky by vašim smyslům měly lahodit barevné kvítky, 
místo nich však do očí bodne pichlavý vykřičník. Jistě jste si všimli „bod-
lavého zázraku“ při vjezdu ze směru z Chyňavy, pestré směsici plevele 
u fotbalového hřiště, vysokých trav na budoucím dětském hřišti v ulici 
Františka Nepila či „okrasného“ záhonu v lokalitě „Na Kluku“. Násled-
nou údržbu má zajišťovat zhotovitelská firma, která za tuto péči čerpá 
finance. Naší prací je v současné době urgence, urgence, urgence. Volá-
me, píšeme maily, sepisujeme výzvy, které zasílame do datové schránky. 
Doufáme, že se naše snaha brzy vrátí, protože nám na daných místech 
záleží…

Závěrem
◗ Rádi bychom v budoucnu naši obec stále zkrášlovali. V nedávné době 
jsme ve spolupráci s předsedou KPŽP realizovali malý záhonek u teniso-
vých kurtů a chtěli bychom také vytvořit „sdílený“ květinový záhon plný 
trvalek, do kterého si každý může zasadit něco ze své zahrádky. Prostředí, 
ve kterém vyrůstáme a žijeme, nás vychovává. Ať se jedná o prostor, kte-
rý se nachází před naším plotem, ať se jedná o prostory veřejné – žádný 
z nich nám nesmí být lhostejný…

Volnočasové aktivity a kultura

Kulturní komise
◗ V letošním roce sice Obecní slavnost nebude, ale máme v plánu spojit 
festival jídla s menším koncertem, pokud to pandemická situace dovolí. 
Také bychom rádi uspořádali nějakou akci pro děti, kterým jsme zpro-
středkovali alespoň malé překvapení na dětský den. Více informací bude-
me sdílet v předstihu.

Reklamní předměty
◗ Máme nové reklamní předměty, které je možné zakoupit na OÚ nebo ve 
Spolkovém a informačním centru. Zde je malá ukázka…

Dětské hřiště Františka Nepila
◗ Aktuálně probíhají dokončovací práce pěšiny a proběhne úprava oplo-
cení areálu. 27. 5. 2021 jsme požádali o dotaci na pořízení prvků přes 
místní akční skupinu MAS Mezi Hrady, z.s. prostřednictvím Portálu far-
máře ve Výzvě MAS č. 3 k předkládání Žádostí o podporu v rámci opera-
ce 19. 2. 1. Programu rozvoje venkova na období 2014-2020. Naši žádost 
výběrová komise vybrala k financování. Nyní bude následovat schválení 
vybraných projektů ve Výkonné radě MAS Mezy Hrady, z.s. a bude ná-
sledovat další fáze. Prozatím tedy výsledek není jistý, ale i kdybychom 
dotaci neobdrželi, hřiště chceme vybudovat v letošním roce. Také však 
podléhá výběr a umístění prvků v koordinaci s ČEZem, jelikož se nachází 
pozemek v ochranném pásmu elektrické soustavy.

Naučný park
◗ V naučném parku jsme umístili opravené klouzačky, které byly dříve 
u ZŠ, kde aktuálně vzniká nové hřiště. Na FB se objevil komentář o tom, 
že nově opravené klouzačky nekloužou. Po následném testování několi-
ka nejmenovaných dětí jsme usoudili, že se musí klouzačky více opotře-
bovat, aby to lépe „frčelo“. Proto prosíme, choďte se klouzat, ať je vše 
v pořádku.
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Sport

Areál Sokolovny
◗ Dne 3. 5. 2021 schválilo zastupitelstvo vybudování víceúčelového hři-
ště na pozemku p. č. 130/61, který je ve vlastnictví obce. Jedná se pou-
ze o spodní část, kde předpokládáme náklady ve výši 4,4 mil. Obdrželi 
jsme informaci, že námi podaná žádost z MMR ČR o podporu této části 
nebyla podpořena. Náklady půjdou tedy v plné výši za obcí. V nejbližší 
době proběhne výběrové řízení na zhotovitele. Dále jsme objednali po 
konzultaci s nohejbalisty 2 ping pongové stoly, ruské kuželky, branky na 
kopanou, koše a rádi bychom celý areál trochu oživili.

Majetek obce, příprava smluv v souvislosti
s prodejem/odkupem majetku

Záměr prodeje pozemků
◗ Na zastupitelstvu, které se bude konat v pondělí 28. 6. 2021 projednáme 
záměry o prodeji následujících pozemků:
1. p. č. 590/40, ostatní plocha o výměře 41 m2 (dle GP oddělená část 
z pozemku p.č. 590/29)
2. p. č. 853/2, trvalý trávní porost o výměře 1.686 m2 (dle GP oddělená 
část z pozemků p.č. 851, 853 a 859)
Oba záměry naleznete na úřední desce obce a je možné k nim podat při-
pomínky prostřednictvím emailové adresy: podatelna@obechyskov.cz

Veřejné finance, rozpočet, dotace
a finanční příspěvky poskytované obcí

Finanční příspěvky
◗ RO schválila poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro rok 2021 mimo 
předchozí uvedené dále Mysliveckému spolku Hýskov v celkové výši 
15 000 Kč. Zastupitelstvo bude na červnovém zasedání projednávat další 
žádosti o podporu: Klubu seniorů, FK Hýskov, Sportovní klub tenistů 
Hýskov. Vzhledem k tomu, že požadované finanční prostředky přesahují 
50 000 Kč, podléhají žádosti schválení zastupitelstvu.
◗ Obec obdržela finanční prostředky ve výši 3 500 Kč na vysazení listna-
tého stromu.

Zastupitelstvo obce Hýskov

Výpis z usnesení Zastupitelstva obce Hýskov dne 3. 5. 2021
◗ VZALO NA VĚDOMÍ:
- informace podané ohledně plnění usnesení z minulého jednání
- veškeré podané informace ohledně pozastavení přípravy projektové 
dokumentace nástavby ZŠ Hýskov a dalšího postupu prověření zále-
žitosti
- oznámení o výběru nejvhodnější cenové nabídky pro nákup sekacího 
zařízení SPIDER od společnosti Dvořák-svahové sekačky s.r.o. za celko-
vou cenu 899 998 Kč včetně DPH
◗ SCHVÁLILO:
- navrácení finančních prostředků ve výši 120.000 Kč vybraných na zá-
kladě již neplatného vnitřního předpisu č. 1/2008 z období let 2019 a 2020
- účetní závěrku obce Hýskov sestavenou k 31. 12. 2020 bez výhrad
- závěrečný účet obce Hýskov za rok 2020 bez výhrad
- Střednědobý výhled rozpočtu Obce Hýskov na období 2022-2024 
v předloženém znění
- Jednací řád Zastupitelstva obce Hýskov v upraveném znění
- předložené změnové listy, včetně uzavření předloženého Dodatku č. 2 
ve věci změny ceny díla k předmětné SoD, uzavřené mezi obcí a společ-
ností VISTORIA a.s.
- Kupní smlouvu mezi Obcí Hýskov a společností EMIPA Real Invest a.s. 
na pozemek p.č. 331/217, oddělenou část o výměře 80 m2 z pozemku p.č. 
331/39 za celkovou cenu dle znaleckého posudku 20.720 Kč včetně DPH
- uzavření Smlouvy o spolupráci obcí Mikroregionu Hudlicko v záleži-
tosti „Kontejnery pro obce v Mikroregionu Hudlicko“
- kandidaturu paní Pavly Doubkové, Dis. do funkce přísedící Okresního 
soudu v Berouně v následujícím volebním období
- rozpočtová opatření č. 14 v předloženém znění

- záměr výstavby víceúčelového hřiště na pozemku p. č. 130/61 v majet-
ku obce v areálu Sokolovny i při neschválení dotace
◗ NESCHVÁLILO:
- aktualizaci vnitřního předpisu o hrazení finančního příspěvku na rozvoj 
kanalizace v obci Hýskov
◗ POVĚŘILO:
- starostku k podpisu Kupní smlouvy mezi Obcí Hýskov a společností 
EMIPA Real Invest a.s. ve schváleném znění
- starostku k podpisu Smlouvy o spolupráci Obce Hýskov a Mikroregio-
nu Hudlicko ve schváleném znění
◗ REVOKOVALO:
- usnesení č. 14 bod 7 ze dne 16. 12. 2020 z důvodu procesního pochybení 
a odkládá tento bod do dalšího jednání
- usnesení č. 12 bod 2 ze dne 21. 9. 2020 z důvodu procesního pochybení 
a prověření celé záležitosti
◗ ODLOŽILO:
- rozhodnutí o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Hýskov 2021 pro Klub 
seniorů Hýskov do doby kontroly vyúčtování za poskytnutou dotaci za 
rok 2020 Finančním výborem
- rozhodnutí o poskytnutí dotace z rozpočtu Obce Hýskov 2021 pro FK 
Hýskov do doby kontroly vyúčtování za poskytnutou dotaci za rok 2020 
Finančním výborem.

Výpis z usnesení Zastupitelstva obce Hýskov dne 31. 5. 2021
◗ SCHVÁLILO:
- navržený program doplněný o bod Volba přísedící Okresního soudu 
v Berouně
- předložený změnový list č. 15 včetně uzavření předloženého Dodatku č. 
3 ve věci změny ceny díla k předmětné SoD uzavřené mezi obcí Hýskov 
a společností VISTORIA a.s.
◗ VZALO NA VĚDOMÍ:
- informaci o nutnosti opakování slibu člena zastupitelstva paní Kateřiny 
Jiralové včetně jeho složení
- informaci o rezignaci členky zastupitelstva paní Ing. Kateřiny Burešové
- informaci o slibu člena zastupitelstva pana Jakuba Jandury včetně jeho 
složení
◗ POVĚŘILO:
- starostku Veroniku Šmolcnopovou k podpisu Dodatku č. 3 ve věci změ-
ny ceny díla k předmětné SoD uzavřené mezi obcí Hýskov a společností 
VISTORIA a.s. ve schváleném znění
◗ ZVOLILO:
- paní Pavlu Doubkovou, Dis. do funkce přísedící Okresního soudu v Be-
rouně pro následující volební období

Termíny konání Zastupitelstva obce Hýskov
◗ Termíny konání VZZO: 28. 6. 2021, 20. 9. 2021 a 13. 12. 2021

V PŘÍPADĚ DOTAZŮ, NÁPADŮ, PŘIPOMÍNEK NEBO ČEHOKO-
LIV, CO BYSTE CHTĚLI S NÁMI ŘEŠIT, SE NA NÁS NEVÁHEJTE 
KDYKOLIV OBRÁTIT.

Veronika Šmolcnopová, starostka obce Hýskov
Mgr. Pavla Šimonová, místostarostka obce Hýskov

Webové stránky obce 
budou mít nový kabát

Aktuálně pracujeme na nových webových 
stránkách obce, které umožní obsáhlé in-

formování občanům. Chtěli bychom vést jed-
notlivé projekty v samostatných sekcích, zveřej-
nit aktuální plnění rozpočtu a také zpřístupnit 
informace pomocí mobilní aplikace. Více infor-
mací se dozvíte v dalším čísle zpravodaje.
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Ve středu 2. 6. 2021 se konalo ve-
řejné projednání návrhu územ-

ního plánu obce Hýskov, a to formou 
online videokonference. Přítomni 
byli: za pořizovatele Ing. Arch. Dana 
Vilhelmová z odboru územního 
plánování a Ing. arch. Veronika Šin-
dlerová, Ph.D. s panem Mgr. Jindři-
chem Felcmanem za zpracovatele. 
Ti nejprve vysvětlili všechny proces-
ní a legislativní záležitosti týkající se 
pořízení nového ÚP, poté byl návrh 
ÚP stručně představen a nakonec ná-
sledovaly dotazy veřejnosti (formou 
chatu, SMS či telefonicky), na které 
zejména projektanti odpovídali.

Do 7 dnů po veřejném projed-
nání, tj. do 9. 6. 2021, bylo možné 
k návrhu ÚP uplatnit námitku (vlast-
níci pozemků a staveb dotčených 
návrhem řešení, oprávnění investoři) 
či připomínku (kdokoliv). Celkem se 
na MěÚ Beroun sešlo cca 60 námi-
tek a připomínek. Nyní pořizovatel 

(MěÚ Beroun, odbor ÚPRR) s ur-
čeným zastupitelem připraví návrh 
na rozhodnutí o námitkách (každá 
námitka zvlášť včetně odůvodnění 
ke každé námitce), vyhodnotí připo-
mínky a poté vše zašle dotčeným or-
gánům a krajskému úřadu. Pokud se 
podle nich nebude návrh na rozhod-
nutí o námitkách upravovat, předloží 
ho zastupitelstvu obce k rozhodnutí. 
Pokud ano, pak úpravu projedná 
s dotčenými orgány, kterých se to 
týká, než předloží návrh na rozhod-
nutí o námitkách. Zastupitelstvo 
obce následně o námitkách rozhod-
ne. Pokud z rozhodnutí o námitkách 
vyplyne potřeba návrh ÚP upravit, 
dojde k úpravě (provede projektant). 
Jde-li o podstatnou úpravu, musí se 
opakovat veřejné projednání (v roz-
sahu úprav). Podstatná úprava je 
taková úprava, kterou jsou nově ne-
gativně dotčeny veřejné zájmy nebo 
nově dotčena vlastnická práva.

Ještě nemáme dokončen proces 
přijímání nového územního 

plánu a již je před námi další doku-
ment, který je nutno aktualizovat. 
Jedná se o Strategický rozvojový 
plán Obce Hýskov. Strategický 
plán je dokument, kterým se obec 
řídí při výběru a realizaci jednot-
livých projektů. Ten poslední byl 
schválen v roce 2016 a prošel 
dílčí modifikaci na konci roku 
2019. V současné době by měl být 
připraven nový strategický plán 
s platnosti pro roky 2022 – 2027.

Strategický plán schvaluje za-
stupitelstvo obce a je zpravidla 
utvářen vlastními silami obce. 
Strategický plán má být v souladu 
s územním plánem, ale může jít do 
větších detailů, nebo řešit zámě-
ry, které územní plán nepokrývá. 
Strategický plán tak může řešit 
investičně náročné projekty, stejně 
tak i dílčí jednoduché nápady, kte-
ré mohou nápomoci jednotlivým 
skupinám nebo celé obci.

Strategický plán by měl odrá-
žet názory a přání obyvatel obce 
na menší nebo větší změny okolo 
nás. Již vloni jsme se snažili získat 
nějaké podněty od obyvatel nebo 
některých jeho skupin. Veškeré 
nápady byly pečlivě shromážděny 
a některé z nich se objevily v ne-
dávno zveřejněných Projektech 
obce Hýskov. A v procesu získá-
vání názorů a podnětů od spoluob-
čanů chceme dál pokračovat.

Novinkou bude způsob. Ještě 
v druhé polovině června dostanete 

do schránek leták - dotazník, který 
je věnován zjištění Vašich názorů 
a nápadů. Na vyplnění tohoto le-
táku budete mít čas celý červenec. 
Leták bude samozřejmě k dispozici 
i v digitální podobě na webu obce. 
V srpnu pak budeme Vaše pod-
něty shromažďovat a analyzovat. 
Kromě toho však připravujeme na 
srpen sérii neformálních setkání, 
které budou směřovány do jednot-
livých částí obce a v rámci kterých 
dostanete další možnost sdělit 
představitelům obce své podněty.

V závěrečné fázi budou všech-
ny podněty vyhodnoceny a bude 
připraven nový Strategický plán. 
Tento by pak mělo na své zasedá-
ní schválit v záři 2021 zastupitel-
stvo obce. Pokud máte pocit, že se 
Vás Strategické plánování netý-
ká, možná postačí potlačit pojem 
„Strategický plán“ a zamyslet tře-
ba i nad maličkostmi, které Vám 
znepříjemňují život. Možná to je 
rozbitý chodník, možná to může 
být nesvítící lampa veřejného 
osvětlení, nebo propadlé víko od 
kanálu. I toto jsou podněty, které 
se mohou posléze využít. Pokud 
Váš podnět nebude využít přímo 
ve Strategickém plánu, může být 
využit daleko rychleji a efektiv-
něji. Můžete napsat na rozvoj-
hyskov@gmail.com, můžete na-
psat na facebook obce, nebo na 
e-mail podatelna@obechyskov.cz. 
Všechny podněty budou vítány.

Ing. Petr Horský
předseda KPRO

Z dotazů, které padly na veřej-
ném projednání, bylo zřejmé, že 
ne všem se návrh územního plá-
nu zamlouvá. To je samozřejmě 
očekávatelné, protože v územním 
plánu (a nejen v něm) nelze vyho-
vět všem. Územní plán je vlastně 
dohoda o společné budoucnos-
ti území. Ukazuje, jak by mohla 
obec vypadat třeba za 20 let. Ja-
kožto výsostný projev demokra-
cie je územní plán, ke kterému se 
může každý vyjádřit, dílem mnoha 
kompromisů. Někteří obyvatelé by 
například raději viděli radikálnější 
potlačení výstavby, na druhé straně 
stojí vlastníci pozemků, kterým se 
nyní zastavitelné plochy pro byd-
lení mění zpět na nezastavitelné. 
Současné problémy obce bohužel 
z velké části zapříčinil stávající 

ÚP, tj. zejména jeho změna č.2 ÚP 
z roku 2011, který rozsáhlé plochy 
pro bydlení určil, dnes se podle něj 
staví po celé obci, přičemž chybí 
odpovídající infrastruktura. Návrh 
nového ÚP se alespoň zčásti snaží 
tyto chyby napravit například právě 
redukcí zastavitelného území.

Jsem přesvědčen, že je návrh 
územního plánu vyvážený a jeho co 
nejdřívější schválení je v zájmu vět-
šiny (!) obyvatel Hýskova. Tím není 
řečeno, že se připomínkám a ná-
mitkám nebudeme pečlivě věnovat. 
Naopak po jejich vyhodnocení může 
dojít k dalšímu zlepšení návrhu, 
a tedy ke zvýšení počtu obyvatel, 
kteří s novým územním plánem bu-
dou souhlasit.

Ing. Jan Rambousek
určený zastupitel pro ÚP

Vážení občané, kolegové, sousedi,
ne snadno se mi píšou  tyto řádky. Pozice zastupitele pro naši 

obec mi byla ctí, ale dostala jsem se do situace, kdy nejsem schop-
ná i nadále plnit plnohodnotnou funkci zastupitele. Pracovní a ro-
dinné povinnosti mi nadále činnost pro obec neumožňují. Nechci 
psát, jak těžké to pro mě je, ale myslím si, že pár vět, které vám chci 
napsat, plnohodnotně vystihnou situaci, ve které se teď nacházím.
Poslední dobou (myšleno rok zpět) cítím, že má účast na obci 

není stoprocentní. Příprava pro jednotlivé případy je velmi nároč-
ná a  já  jsem přestávala být  na  jednání připravená,  a  tudíž  jsem 
nedokázala dostatečně argumentovat v případech, kdy to bylo žá-
doucí a nutné. Nastal čas, kdy jsem si uvědomila, že práce mnou 
vykonaná vůči obci má poněkud velký deficit. Jsem založením člo-
věk, který nedokáže dělat věci „na půl“, a proto jsem se rozhodla 
rezignovat na funkci zastupitele. Věřím, že můj nástupce bude plno-
hodnotným členem zastupitelstva a bude pro něj přínosem.
Ještě jednou se vám velice omlouvám, velmi mě to mrzí ale, jak 

jsem již výše napsala, nejsem schopna dát obci, to co bych chtěla.
S pozdravem Kateřina Burešová

Od výlepu plakátů v místě od-
stávky přechází ČEZ distribu-

ce k elektronickému způsobu infor-
mování. Informace o plánovaných 
odstávkách elektřiny můžete nyní 
dostávat e-mailem nebo SMS.

Své aktuální kontaktní údaje pro 
zasílání upozornění si nastavíte pří-
mo v Distribučním portálu nebo na 
www.cezdistribuce.cz/sluzba, kde 
budete potřebovat pouze 2 údaje, 
a to IČO a EAN kód odběrného 
místa. Tento 18místný číselný iden-
tifikátor najdete na vyúčtování za 
elektřinu. U více odběrných míst 
stačí zadat při registraci služby je-
den libovolný EAN a automaticky 
se Vám nabídnou všechna Vaše dal-
ší odběrná místa. Ke každé adrese 

odběrného místa si můžete jednotli-
vě ale i hromadně nastavit zasílání 
upozornění na 1 telefonní číslo a až 
3 e-mailové adresy. Upozornění na 
odstávky elektřiny budete dostá-
vat vždy minimálně 15 dní předem 
a v případě zjištěné poruchy obdr-
žíte navíc i SMS s předpokládanou 
dobou obnovení dodávek elektřiny. 
Zákazníci připojení z napěťové hla-
diny vysokého a velmi vysokého 
napětí a výrobci mohou registrací 
této služby přejít z oznamování od-
stávek doporučeným dopisem na 
e-maily.

Služba je poskytována zdarma 
a informace obdržíte včas a bez pa-
pírů. Více informací na www.cezdis-
tribuce.cz.

ČEZ Distribuce přechází
k elektronickému systému informování

Pořízení nového územního plánu

Strategický rozvojový plán obce
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V  měsíci dubnu jsme se mohli 
vrátit do školy v rotačním reži-

mu, tzn. že vždy polovina tříd byla 
doma na distanční výuce a  polovi-
na ve škole a v dalším týdnu se vy-
střídaly. Ve všech třídách proběhly 
preventivní programy, aby se děti ve 
škole lépe adaptovaly. Od 17. května 
už chodíme do školy opět všichni 
společně. Zároveň pracují všechny 
kroužky na škole. Vzhledem k pře-
trvávajícím protiepidemiologickým 
opatřením trávíme vždy část dne 
také venku, ať už během velkých 
přestávek se školní družinou nebo 
v  některých vyučovacích hodinách. 
Žáci jsou pravidelně testováni - buď 
antigenními nebo PCR testy.

Opět netradiční byl v dubnu zá-
pis dětí do první třídy. Vzhledem 
k  současné situaci se konal on-line 
přes aplikaci MS Teams. Aspoň takto 
se budoucí prvňáčci a  jejich rodiče 
mohli spojit s učitelkami, popovídat 
si a  pochlubit se svými znalostmi. 
Celkem bylo přijato 19 nových prv-
ňáčků na příští školní rok.

Koncem dubna absolvovali žáci 
5. třídy Scio testy. Na začátku květ-
na někteří žáci z 5. ročníků skládali 
zkoušky na víceletá gymnázia. Naši 
páťáci měli hodně napilno, 17.  – 
21.  5. proběhly také testy Kalibro 
a 19. 5. Matematická olympiáda, ve 
které byly žákyně naší školy velmi 
úspěšné: 1. místo obsadila Anna 
Vrbská a 4. místo Julie Andielová.

Den dětí jsme oslavili 1.  června 
v  okolí školy, kde páťáci připravili 
moc pěkné soutěže pro své mladší 
spolužáky. Následující den proběh-
lo fotografování tříd a  jednotlivců 
nebo kamarádů.

Že se nemusíme učit jenom ve 
škole, si vyzkoušeli prvňáčci. Jeden 

celý vyučovací den strávili v  nauč-
ném parku, kde si formou her a sou-
těží zopakovali svoje nabyté znalosti 
z  českého jazyka, matematiky a pr-
vouky. Domů si odnášeli vlastnoruč-
ně vyrobený obrázek z přírodnin.

Žáci obou 4. tříd se v  červnu 
zúčastní celosvětového testování 
čtenářských dovedností PIRLS a na-
vštíví dopravní hřiště v Berouně, kde 
se zdokonalí nejen v jízdě na kole, ale 
také ve znalostech pravidel silniční-
ho provozu.

Paní učitelky připravují pro své 
žáky na červen různé exkurze a vy-
cházky jako odměnu za celoroční 
práci dětí. Například žáci 1. – 3. tříd 
se můžou těšit na Křivoklát, kde 
jsou pro ně zajištěny v  rámci envi-
ronmentální výchovy různé zábav-
ně-naučné programy. Konec školní-
ho roku bude ve znamení třídních 

besídek pro rodiče žáků 1. a 3. roč-
níku a vyvrcholením bude rozlučka 
páťáků naší školy.

Na závěr školního roku máme 
několik poděkování. Rádi bychom 
poděkovali obecnímu úřadu za ce-
loroční spolupráci. Děkujeme také 
panu Jiravovi a Bahulovi za pomoc 
s  údržbou školy. Děkujeme všem 

rodičům a žákům za trpělivost, spo-
lupráci a  také respektování všech 
pravidel, která se během tohoto ná-
ročného roku tolikrát měnila. Pře-
jeme příjemné prožití zasloužených 
prázdnin a těšíme se shledání v no-
vém školním roce.

Za kolektiv učitelek
L. Šocová, D. Jonášová

Zprávy
ze základní školy
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Vážení spoluobčané, příznivci MŠ 
Ledňáček Hýskov,

níže najdete informace o  tom, 
co se v naší školce událo za posled-
ní tři měsíce, od 1. 3. do 31. 5. 2021. 
Bohužel z  nařízení vlády byla od 

1. března 2021 veškerá školská za-
řízení uzavřena kvůli koronavirové 
krizi, tedy i naše MŠ.

Po celou dobu uzavření MŠ 
probíhalo distanční vzdělávání na 
uzavřené skupině ŠKOLA V  PY-
ŽAMU. Byl zde připraven pestrý 
program pro děti dle týdenních 
bloků.

Blížily se svátky jara  – VELI-
KONOCE a nám bylo jasné, že je 
společně neoslavíme. Proto jsme 
pro děti připravili několik překva-
pení. Nejprve jsme udělali jarní 
úklid a velikonočně vyzdobili are-
ál školky. Do výzdoby byly zapoje-
ny i děti. Byla vyhlášena JENDO-
VA KRASLICOVÁ CHALLENGE. 
Úkolem bylo vyrobit velikonoční 
vajíčko dle své fantazie a dojít ho 

zavěsit na plot školky. Na oplátku 
1.  dubna paní učitelky rozvezly 
a  zavěsily všem dětem veliko-
noční překvapení na ploty jejich 
domů. V tašce s dárky bylo i dru-
hé vydání čtvrtletníku Ledňáčka 

Jendy, ale hlavně kouzelný kód. 
2.  dubna na Velký pátek byla to-
tiž po Hýskově vytyčena trasa pod 
názvem CESTA ZA POKLADEM 
LEDŇÁČKA JENDY. Kdo se vy-
dal na cestu a  splnil deset úkolů, 
na konci našel truhlu s pokladem, 
kterou odemkl pomocí kouzelné-
ho kódu. Účast byla veliká, a  to 
nám dodalo energii k  tomu vy-
mýšlet další akce.

Od 12. 4. 2021 byla školka ote-
vřena alespoň pro předškolní děti, 
ale museli jsme se všichni testovat. 
Všechny děti to zvládly na jednič-
ku. Aby ostatním dětem nebylo 
líto, že zatím do školky nemohou, 
byli jsme s nimi stále v kontaktu na 
ŠKOLE V PYŽAMU. Nepřišly tak 
o PROJEKT DEN ZEMĚ a hlavně 

o ČARODĚJNICKÝ TÝDEN. Pek-
ly se perníčky, míchaly se lektvary, 
pořádaly se kurzy létání na koštěti. 
Paní kuchařky vařily dle čaroděj-
nického jídelníčku. Největším hi-
tem se opět stal náš školkový plot. 

Usídlila se na něm čarodějnice FI-
LOMÉNA, která v noci svítila. Vy-
hlášena byla SOUTĚŽ O NEJORI-
GINÁLNĚJŠÍ ČARODĚJNICKÉ 
KOŠTÁTKO. Výtvory účastníků 

soutěže byly vystaveny rovněž na 
plotě MŠ. 30.  dubna se odvážliv-
ci mohli vydat do okolních lesů 
a najít chatrč ČARODĚJNICE FI-
LOMÉNY. Kdo prošel stezku pl-
nou nástrah a  úkolů, odměna ho 
neminula. Stezka byla tentokrát 
přístupná i  neškolkovým dětem. 
O čarodějnickém týdnu v MŠ vyšel 
článek v  Berounském deníku /viz 
foto/.

Konečně je tu DEN D! 3. květ-
na  2021 se vrátka školky otevřela 
pro všechny děti. Celý kolektiv MŠ 
se s okamžitou platností a velikou 
radostí pustil do svojí práce. Zde je 
výčet májových akcí:

4. 5. DEN HASIČŮ – návštěva 
místní hasičské zbrojnice, pro-
hlídka hasičského vozu. Poděko-
vání patří panu Jiravovi, Bahulovi 
a Šmolcnopovi.

Následoval DEN MATEK. Před 
MŠ nám vyrostl strom zvaný LÁS-
KOVNÍK s neobvyklými plody. Do 
akce se opět dostal plot naší školky. 
Každý školkáček se svojí mamin-
kou prošel kolem plotu, kde vy-
tvořili podle obrázků deset rýmů 
a  společně si utrhli jeden plod 
z  Láskovníku. Malý dárek od dětí 
pro Ty, které je stvořily.

17.  5. OSLAVA DNE SLUN-
CE. 24.  5. ZAHRADNÍ PÁRTY 
S KLAUNY, dárek od nás pro děti 
k MDD. Závěr května patřil celotý-
dennímu projektu ODEMYKÁNÍ 
STUDÁNKY. Děti pomohly víle 
Vodněnce vyčistit místní studánku 
a společně i za asistence paní sta-
rostky a místostarostky ji odemkly. 
Za odměnu školku navštívil rybář 
pan Dýcka a na zahradě MŠ s dět-
mi pobesedoval o  rybaření. Patří 
mu od nás velký DÍK.

Tímto děkujeme celému 
OBECNÍMU ÚŘADU. Bez jejich 
podpory by školka nešlapala tak, 
jak šlape.

Na červen toho máme v plánu 
mnoho. Největší červnovou akcí 

Mateřská škola Ledňáček Hýskov
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bude závěrečné vystoupení dětí 
pod názvem Z  POHÁDKY DO 
POHÁDKY aneb ZVONEČKEM 
TO ZAČALO, ZVONEČKEM TO 
KONČÍ. Akce se uskuteční v KUL-
TURNÍM DOMĚ HÝSKOV od 
17, 00 hodin. Srdečně Vás všechny 
zveme. Tam se také rozloučíme 
s  předškoláky. Pan Viktora si pro 

naše už skoro školáky připravil 
překvapení. Patří mu velké podě-
kování za spolupráci a  podporu 
naší školky.

V novém školním roce nás čeká 
spousta změn. Tou největší bude 
zřejmě otevření dalších dvou tříd 
v nové budově MŠ. To znamená, že 
všichni, kdo si podali žádost o při-

jetí k předškolnímu vzdělávání pro 
školní rok 2021/2022, byli přijati. 
Gratulujeme.

Sledujte nás nadále na web 
stránkách www.mslednacekhys-
kov.cz. Najdete zde aktuality, tý-
denní plány akcí a hlavně fotodo-
kumentaci všeho, co se v MŠ děje. 
Nově jsme zřídili FB stránky MŠ 

Ledňáček Hýskov, kde jsou vklá-
dány veškeré naše aktivity.

Děkujeme za spolupráci v tom-
to školním roce. Přejeme Vám 
krásné, prosluněné a  ničím neo-
mezené léto.
MĚJTE SE KRÁSNĚ A ZŮSTAŇ-
TE NÁM VĚRNI.

Kolektiv MŠ

	

	

ZŠ Hýskov hledá uklízečku od 1.9.2021 nebo 
podle domluvy.  

Plný úvazek.  

Pracovní doba: 7 - 15 hod.  

Mzda: podle platových tabulek, info u ŘŠ, viz e-mail.  

Zaměstnanecký bonus: finanční příspěvek z FKSP 
(př. rekreace, dětské tábory, vitamínové prostředky apod.). 

Práce v dobrém kolektivu.  

Dovolená: 25 dnů.  

 

Kontakt: zshyskov@seznam.cz       Mgr. Lenka Štětková,ŘŠ	

ZŠ Hýskov hledá uklízečku 
od 1. 9. 2021 
nebo podle domluvy. 

Plný úvazek. 
Pracovní doba: 7 - 15 hod. 
Mzda: podle platových tabulek, 
informace u ředitelky školy, viz e-mail. 
Zaměstnanecký bonus: fi nanční příspěvek 
z FKSP (př. rekreace, dětské tábory, vitamínové 
prostředky apod.).
Práce v dobrém kolektivu. 
Dovolená: 25 dnů. 
Kontakt: zshyskov@seznam.cz
Mgr. Lenka Štětková, ředitelka školy
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◗Historie

Několik čísel, zajímavostí 
a fotografií z historie obce
V roce 1910 žilo v obci 1 865 obyvatel, o 11 let později jen 1 630.

Dva roku po ukončení druhé světové války se v obci nacházely čtyři 
obchody, pět restaurací, tři prodejny tabáku, dva kováři, dva obuvníci, dva 
autodopravci a pokrývač.
V roce 1949 byl prvně v dějinách obce instalován pouliční rozhlas. Obec 
měla 324 domů a 1 310 obyvatel.
V roce 1966 byl povrch návsi potažen novým asfaltovým povrchem, vybu-
dován a osázen park květinami a keři, opravena zvonička.
V roce 1971 byla vybudována pláž u jezu, zřízeno parkoviště aut, zdravot-
ní středisko, zajištěn dětský a zubní lékař.
V roce 1980 se v Hýskově nacházelo 403 domů, 558 bytů, žilo zde 1 234 
obyvatel. Nabízeny byly následující služby: kadeřnictví, oprava obuvi, 
sběrna čistírny, mandlování prádla, zasklívání.

◗ Obchod Jednota na místní návsi rok 1965. ◗ Pomník padlých hrdinů za vlast v 1. sv. válce z r. 1965.
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◗ 5x Staročeské máje pořádané na návsi z roku 1960.

◗ Tři vzácné pohledy na hýskovskou náves za běžného dne.
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Podle množství modrých elek-
trokol je vidět, že zájem o jejich 

užívání neutuchá, spíše naopak. 
Velkou oblibu si získaly i mezi oby-
vateli Hýskova. Dobrou zprávou 
projektu, který vznikl za význam-
ného přispění Nadace Tipsport, je, 
že se síť dobíjecích stanic daří roz-
šiřovat. Ještě do prázdnin by dvě 
měly přibýt ve Zdicích. „O tento 
skvělý projekt máme od začátku 
zájem a jsem rád, že zastupitelé 
rozhodli o rozšíření sdílených elek-
trokol do Zdic. Po konzultacích 
s berounským místostarostou Du-
šanem Tomčem jsme se připojili 

ke spolupráci s fi rmou nextBike 
Czech Republic a začali jsme bu-
dovat dvě dobíjecí stanice v našem 
městě,“ přibližuje starosta Zdic An-
tonín Sklenář. V současné době se 
fi nišuje s montáží stanic a brzy se 
bude jezdit. Ve Zdicích bude jedna 
ze stanic stát v centru města pod 
radnicí poblíž autobusové zastávky 
a druhá u sportovní haly. „Myslím, 
že zejména v létě návštěvníci naše-
ho koupaliště z Berouna a Králova 
Dvora tuto lokalitu ocení,“ doplňu-
je zdický starosta.

Rozšíření stanic se však při-
pravuje i v Berouně. Ve stádiu 

Síť sdílených elektrokol se rozšiřuje

Přijďme si  společně připomenout převratné události, 
které měly vliv na vznik české státnosti.

1100 let od úmrtí sv. Ludmily, babičky sv. Václava, 
z rodu Přemyslovců.

18.9.2021

11.00   Slavnostní bohuslužba celebrovaná papežským legátem

13.00   Bohatý celoodpolední program pro celé rodiny

20.00   Večerní koncerty 

Pořadatelé

Dárci a sponzoři

Hlavní mediální partneři

Akce se koná díky finanční podpoře

VÍCE INFORMACÍ NA
www.apha.cz/1100-let-
od-mucednicke-smrti-

svate-ludmily

projektování jsou dvě nové stani-
ce. „Jedna z nich bude stát mezi 
fi nančním úřadem a areálem Lo-
komotivy. Předpokládáme, že 
v hustě obydleném sídlišti Litava 
bude o kola velký zájem. Druhá 
pak bude na Zdejcině, kde jsme 
spolupracovali na přípravách 
s osadním výborem,“ přibližuje 
berounský místostarosta Dušan 
Tomčo. Navíc ještě fi nišuje jed-
nání se soukromým subjektem 
o umístění třetí stanice na Závo-
dí u kempu. Se spuštěním těchto 

stanic se počítá ve druhé polovině 
tohoto roku. Navíc v lokalitě Zá-
vodí projevil zájem o jednu stani-
ci ještě jeden soukromý investor.

Zájem o umístění stanic je vel-
ký a každý by ji chtěl mít co nej-
blíže ke svému domovu, ale vše 
musí jít postupně s akcentem na 
fi nanční a územní možnosti měs-
ta Beroun. Určitě jsou ve výhledu 
i další – Jarov, Zavadilka, na Ci-
bulce, Hostim, u Lidlu, zájem do 
budoucna projevily i okolní obce 
Srbsko, Nižbor, Karlštejn.

Oprava lávky ve Stradonicích

Během letošních oprav, na které 
získala sousední obec Nižbor 

dotaci z MMR ČR, bude na lávce 
vyměněna mostovka a lávka bude 
nově natřena. Během prací bude 
možno (v mírně omezeném reži-
mu) přes lávku procházet. Práce 

V současné době byla zahájena oprava lávky ve Stradoni-
cích. Tato lávka byla postavena roce 2003, rok po povodni, 
která původní lávku doslova „spláchla“. 

potrvají až do srpna. Při všech 
činnostech budou samozřejmě 
dodržována předepsaná nařízení, 
ale některé práce, zejména spoje-
né s otryskáváním starého nátěru, 
budou hlučnější a prašnější. Všem, 
kteří bydlí v blízkosti lávky, se za 
případné komplikace omlouváme.

V době, kdy budou prováděny 
práce vně lávky, budou chodci cho-
dit po lávce beze změny. Jakmile se 
práce přesunou dovnitř lávky, bude 
zprovozněna provizorní lávka, kte-
rá bude přichycena z boku k té stá-
vající. Co nebude nyní ani do bu-
doucna na lávce možné, je to, aby 
po lávce chodili koně a projížděli 
cyklisté (ti budou muset sesednout 
a kolo převést).

Obecní úřad Nižbor

Ordinační hodiny MUDr. Běhanové v červenci

V důsledku plánované dovolené  budou  změny  v ordinačních 
hodinách  jednotlivých ordinací  v termínu 7. - 23. 7.2021. 

Bližší informace naleznete na webu www.medipraxbr.cz
Daniela Běhanová a kolektiv


